
Verslag set-up club 

 

afgelopen seizoen wilde we verder met het set-up club initiatief en wilde we een aantal dingen 
uitbreiden. 

• Opleidingen en bijeenkomsten voor trainers blijven organiseren 

• De relatie met het onderwijs verder uitbouwen 

• Relatie met omliggende clubs verder uitbouwen en onderhouden 

Dit was ook het seizoen van de overdracht van Allard naar mij, we hebben dus een aantal dingen 
samen gedaan en er voor gezorgd dat de overgang zo naadloos mogelijk gegaan is. 

Relatie met het onderwijs 

• We hebben een totaal van 52 clinics gegeven  
• Versterken relatie met Team Sportservice 

• Scholen toernooi georganiseerd en besloten dit elk jaar te doen, wel op een andere dag. Er 
namen 14 teams aan deel. 

• Stagemarkt van zowel het RSG als het Martinus bijgewoond  
• Het volleybalherfst feest georganiseerd  

Verder hebben we aan de trainerskwaliteit gewerkt d.m.v.: 

• We hebben 6x een trainersbijeenkomst georganiseerd met gemixte opkomst. Afgesproken 
dit seizoen een ander format te proberen. 

• Trainersbegeleiding van diverse jeugdtrainers  

Behalve de grote punten die we aan het begin van het seizoen vast gesteld hadden, heeft Allard ook 
nog een jeugdteam training gegeven en de Volleybalschool Enkhuizen ondersteund waar nodig. 

Er zijn gedurende het seizoen 3 bestuur overleggen geweest, en we zijn samen een totaal van  7x 
met team West-Friesland om tafel geweest over verschillende hulpvragen in de omgeving. We zijn 2x  
aanwezig geweest bij het Sportspeeltuin overleg en verder met iedereen van de Set-up club in 
Noord-Holland een intervisiebijeenkomst gehad om daar te overleggen wat er goed gaat en wat er 
beter kan. Deze bijeenkomst was vooral bedoelt om te leren van elkaar en met elkaar.  

Allard heeftwe hebben weer ondersteund in de continuïteit binnen de vereniging en we hebben 
samen geprobeerd om wat nieuwe initiatieven op te zetten. Helaas gaat dat laatste niet altijd even 
makkelijk en blijven we zoeken naar oplossingen voor o.a. zaalruimte en kwalitatief goeie trainers op 
alle groepen. 

Bij omliggende verenigingen zijn veel bestuurswisselingen waardoor een goeie relatie opbouwen 
moeizaam is. Er gaat bij elke wisseling veel kennis verloren. Samenwerking met andere verenigingen 
staat voor dat niet hoog op de prioriteiten lijst. 

Door middel van een nieuwe opzet van de trainersbijeenkomsten willen we het aantrekkelijker 
maken voor nog meer trainers om te komen en te leren. 

 

 


